
Søknad støtte til tiltak mot hjorteskader 

 

Søker Dan Børge Høvik org 915 611 885. Bruk 54/3 Vaksdal kommune. 

 

Søknad gjelder: 

Søker om støtte til innkjøp av bygge gjerde. Sjå vedlagt tilbud. Dette for å kunne gjerde hjorten vekk 
frå rundballane ein har. 

 

Grunn: 

Me har i 2021 ca 1600 rundballer som alle kjøres heim og lagre på 2 områder. Når snøen har lagt seg 
er det minimum 1 ball som blir åpna av hjorten kvar natt. Dette betyr at ein konstant forer med 
rundballer som er åpna.  

Dette medfører tapt fòr. Hvis hjort åpner rundballer eg ikkje når tak i vil desse til slutt ta varme og 
ball må kastes.   

Me forer med foringsvogn bak på traktor, den lesses med traktor. Da det er utrulig mykje 
hjorteperler på området betyr det at ein kjører i dei og kjører videre inn på forbrettet. Løper derfor 
risiko for sjukdom. 

Tiltak: 

Gjerde inne området der rundballane lagres. Sjå bilde under 

 

 



Kva skal kjøpes: 

Ønsker å kjøpe 2 pakker. Til sammen 60 gjerder, 60 føtter og 60 klammer. Dim per gjerde høgde 200 
cm x bredde 350 cm.  

Har fått tilbud frå Rosings Industrier AS på kr 46 890,50 + mva. Sjå vedlagt tilbud 

 

Søker om kr 46 890,50. 

 

Begrunnelse for 100% dekning: 

Slår i dag hos 17 grunneiere frå Eidslandet til Flatekval og hjå 3 grunneiere i Modalen. 

I forrige periode var det løyve på 47 dyr per år i valda Eikefet/Nese, Møster og Eide. Her er det me 
som slår nesten alt og dermed står med forings kostnadene/ulempa på desse hjortane (og deira 
familie). Da har eg ikkje tatt med eventuelle løyver på Flatekval eller Modalen.   

Fellingsavgift som innbetales til Viltfondet ved full utskyting på desse 47 dyra, gitt 1/3 kalv og 2/3 
voksne er: 

Voksne 31 x kr 350 = kr 10850 + Kalv 16 x 210 = kr 3360.  

Sum kr 14 210 per år i fellingsavgift til Viltfondet.  

I forrige 3 års periode vil det potensielt tilsvare kr 42 630. 

Skjønner at dette ikkje er matematikk. Men ønska bere å vise at beløp størrelse ikkje er urimelig. 

Viltfondet skal blant anna støtte tiltak mot hjorteskader/hjorteulemper. Håper derfor at det med dei 
største ulempene blir prioritert først.  

 

Håper dette var forståelig og klårt, hvis ikkje gjerne ta kontakt.   

 

Mvh 

Dan Børge Høvik  

 

 


